

Referat af bestyrelsesmøde 4. december 2018

Tilstede: Hans-Henrik, Erling, Thomas, Jesper og Ole.

Regnskab: Vi har trukket ca 17.000 på kontoen, trækingsret 37.500 , så det ser fint ud. Vi har betalt husleje for 2018, og ingen større ubetalte regninger. Ole/Jesper laver regnskabet færdig her midt i december. Klubfesten gav 5500 kr i overskud, rigtig godt gået.

Generalforsamling: Bliver 31. januar med indkaldelse 14 dage før, måske med vedlagt regnskab. Ole laver indbydelse i starten af januar og undersøger nåle til æresmedlemmer.

Miljøsyn: Tove og Ole har gennemgået miljøsyn med repræsentant fra Viborg Kommune. Afventer referat men ingen problemer med godkendelsen. Vi skal have kigget på støbningen ved affaldsstationen, der er enkelte revner som skal udbedres.

Klubcykel: Hans-Henrik har kontakten. Vi har aftale på plads med nordmand om 250 cc. Hans-Henrik overholder deadline.

Officials: Birgitte og Thomas tilmeldes S-licens. Thomas og Hans-Henrik tilmeldes førstehjælp kursus. Vi mangler en miljøofficial, Erling er den eneste med denne licens. Behov for flere officials så vi kan måske i starten af det nye år selv afholde et kursus for interesserede så endnu flere har den obligatoriske G-licens.

Herning idrætsråd: afholder 14. januar kursus om søgning af tilskud via kommunale og private fonde. Ole undersøger og tilmelder. Hans-Henrik vil gerne deltage.

Kiosk: Her var lidt diskussion om hvordan det skulle gribes an. Ved arrangementer kunne vi måske sælge sodavand og pølser/brød, det skal være enkelt og simpelt. De fleste speedwaykørere benytter nemlig ikke klubhuset til at spise og drikke. Må aftales nærmere med Tove fra Cross og dem der står for salget fra klubhuset.

Evt: Vi håber snart at få adgang til vores officielle side på facebook, da det er vores ansigt udadtil. Hvordan skal træningen foregå? Der var ønske om mere målrettet træning og der blev diskuteret ATK.